
Rada Miejska w Serocku 
Radni - SESJA 

Protokdl nr 512019 

IX Sesja w dniu 29 kwietnia 2019 
Obrady rozpocqto 29 kwietnia 2019 o godz. 14:00, a zakonczono o godz. 1759 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wziqlo udzial 15 cztonk6w. 

Obecni: 

I .  Marek Bilihski 
2. Krzysztof Bohkowski 
3. Slawomir Czenvihski 
4. Botena Kalinowska 
5. Teresa Knyczkowska 
6. Gabriela Ksi@yk 
7. J6zef Lutomirski 
8. Agnieszka Oktaba 
9. Stawomir Osiwala 
10. Jaroslaw Krzysztof Pielach 
1 1. Aneta Rogucka 
12. Mariusz Rosihski 
13. Wlodzimierz SkoSkiewicz 
14. Wieslaw Winnicki 
15. Knysaof Zakolski 

1. Otwarcie sesji. 

IX Sesje Rady Miejskiej ohvorzyt Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosihski, powital wszystkich 
zgromadzonych. Shvierdzil, te w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi kworum, przy kt6rym Rada 
m o k  podejmowak prawomocne decyzje. 

2. Pmdstawienie porzqdku obrad. 

Przewodnicqcy przedstawit porqdek obrad. Na wniosek Burmistna zaproponowal wycofanie z 
pomdku obrad punktu 19. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajqcego uchwalq w sprawie 
uchwalenia regulaminu okreSlajqcego zasady handlu na targowisku miejskim przy ul. Rynek w 
Serocku. 

Glosowano w s~rawie :  
wycofanie projektu uchwaly pkt 19. 

Wvniki glosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE; SIF: I, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA(141 
~ a i k  ~il ihski,  Krzysztof Bohkowski, Slawomir Czenvihski, Bokna Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska, Gabriela Ksiatyk, J6zef Lutomirski , Slawomir Osiwaia, Jarostaw Krzysztof Pielach, 
~ n &  Rogucka, Mariusz ~ o s i k k i ,  Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, ~ G s z t o f  ~akolski  



WSTRZYMUJF, SIF, (1) 
Agnieszka Oktaba 

Glosowano w sorawie: 
Przedstawienie p o q d k u  obrad ze zmianq. 

Wvniki glosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE; SIC: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA (14) -- - 

\ -  , 
Marek Bilitiski, Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, Botena Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska, Gabriela Ksi@yk, Jozef Lutomirski , Slawomir Osiwala, Jaroshw Krzysaof Pielach, 
Aneta Rogucka, Mariusz Rosihski, Wtodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysaof Zakolski 
WSTRZYMUJE; SIE; (1) 
Agnieszka Oktaba 

Dokument, kt61y przyjqto jednogloinie przedstawil siq nastqpujqco: 
1. Ohvarcie sesji. 
2. Przedstawienie porzqdku obrad. 
3. Przyjqcie protokoh z VII sesji Rady Miejskiej w Serocku. 
4. Informacja Przewodnicqcego Rady Miejskiej w Serocku o dziatalnoici miqdzy sesjami. 
5 .  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o dzialalnoici niiqdzy sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Przedstawienie dziatalnoSci Powiatowego Centrum lntegracji Spdecznej w Legionowie. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia do realizacji profilaktycznego programu 

polityki zdrowotnej na lata 2019 - 2021. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniecia potyczki dhgoterminowej 

z Woiewodzkieao Funduszu Ochronv Srodowiska i Gos~odarki Wodnei w Warszawie. 
10. ~ozpatrzenie hojektu uchwaly w sprawie zaci&niqcia pokyEzki dhgoterminowej 

z Woiewodzkieao Funduszu Ochronv Srodowiska i Gospodarki Wodnei w Warszawie. 
~ o z i t r z e n i e  projektu uchwaly w sprawie zaciigniqcia poiyEzki dhgoterminowej 
z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniqcia po2yczki dlugoterminowej 
z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniqcia potyczki dhgoterminowej 
z Wojewbdzkiego Funduszu Ochrony ~rodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz okreilenia zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu. 
Rozpatrzenie projektu uchwaiy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Serock na lata 20 19-2028. 
Rozpahzenie projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian w budiecie Miasta 
i Gminy Serock w 2019 roku. 
Rozpahzenie projektu uchwaiy w sprawie nabycia dzialek nr 21/40, 22/12, 21/23 i 2212 
z obrqbu 03 w Serocku. 
Rozpatrzenie projektu uchwaty zmieniajqcego uchwalq w sprawie rodzaj6w SwiadczeA oraz 
warunk6w i sposobu ich przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 
korzystajqcych z opieki zdrowotnej 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Sprawy robe.  
Zamkniqcie sesji. 



3. Przyjecie protokolu z Vn sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

Protokol z poprzedniej sesji przyjqto bez uwag. 

W tym miejscu Przewodniczqcy Rady Mariusz Rositiski udzielil glosu przehtawicielce nauczycieli, 
Pani Elibieta Galuhn o d c e d a  stanowisko srkolnych komitetdw strajkowych ze s z M  Jadwbin, 
Serock, Zegrze i ZTP Wola Kieipiriska. Dokument jest zalqcznikiem do protokolu. Rozpocz$to *skusjg 
na temat 

4. Informacja Pnewodnicqcego Rady Miejskiej w Serocku o dzialalnokci m i f l y  sesjami. 

Prmodnicqcy  poinformowal o pismach, kt6re wplynqiy na jego rece w okresie miedzy sesjami, 
a t a b  przedstawit zestawienie posiedzen Komisji Rady Miejskiej w Serocku. Przewodnicqcy 
poinformowat o wydaneniach, w kt6rych brat udzial m.in. Przewodnicqcy ucczesmiczyl w wyborach 
soleckich, w umzystoSciach rocznicy zbrodni katyhskiej. 

5. Informacja Burmistma Miasta i Gminy Serock o dzialalndci miflzy sesjami. 

Informacja o dziahlnokci U@u oraz jednostek organizacyjnych w okresie miedzy sesjami stanowi 
zalqcmik do protokdu. 
Pan Burmistrz poinformowal o wydarzeniach, kt6re mialy miejsce w minionym czasie, przetargach, 
rozpoczqtych inwestycjach oraz bieQcych naprawach i poqdkach. Burmistrz poinformowal o 
wydarzeniach sportowych i kulturalnych oraz zachecil do udziatu we wszystkich wydarzeniach. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Wlodzimierz SkoSkiewicz zapytal jak dtugo przechowywane q nagrania z monitoringu, radny 
chcialby aby zwerytikowano sytuacjq, kt6ra miala miejsce na rynku podczas targu w sobote. 

7. Przedstawienie dzialalnoici Powiatowego Centrum Integracji Spdeczuej w Legionowie. 

Dyrektor Powiatowego Cenhum lntegracji Spdecznej w Legionowie Pani Dorota Wr6bel-G6recka 
przedstawila najwatniejsze zagadnienia, CIS wstalo powdane do *cia w dniu 31 lipca 2014 roku 
pnez Radq Powiatu Legionowskiego, w formie samorqdowego zakladu budtetowego. Celem CIS 
jest reintegracja spdecma i zawodowa m i e s z k ~ w w  powiatu legionowskiego, majdujqcych siq w 
szczeg6lnie hudnej sytuacji Qciowej, poprzez przywrbcenie ich do normalnego funkcjonowania w 
tyciu spdecmym i zawodowym. 
Prezentacja CIS stanowi zatqcznik do protokh.  

W dvskusii wzieli udzial: 
- Krzysztof Bonkowski 
- Krzysztof Bonkowski (Ad Vocem) 
- Artur Borkowski 
- Mariusz Rosinski 
- Boguslawa eaczkiewicz 

8. Rozpatnenie projektu ucbwaly w sprawie pnyjecia do realizacji profilaktyczuego programu 
polityki zdrowotnej ua lata 2019 - 2021. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosiliski poinformowat, ze na posiedzeniu wspolnym Komisji projekt 
uchwaly zostal rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 



Pmjekt uchwaly przedstawit Sekretarz Miasta i Gminy Serock Rafal Karpihski. Do zadan wlasnych 
gminy w zakresie zapewnienia r6wnego dostepu do Swiadczeh opieki zdrowohej nale.ky w 
szcueg6lnoici opracowywanie i realizacja oraz ocena efekt6w program6w polityki zdrowotnej 
wynikajqcych z rozpoznanych potrzeb zdrowotnych i stanu zdrowia mieszka1ic6w gminy. Miasto i 
Gmina Semck realizuje programy polityki zdrowotnej w tym m.in. program dotycqcy szczepien 
ochromych p m i w  grypie od 2014r. Lqcznie, w oparciu o ww. programy polityki zdrowohej z 
bezptatnych szczepieh przeciw grypie skonystalo 1245 o d b  (21 1 os6b w 2014r., 225 os6b w 201 5r., 
257 o d b  w 20 16r., 266 os6b w 20 17r. oraz 286 os6b w 20 18r.) 

W dvskusii wzieli udnak 
- Rafal Karpihski 
- Krzysaof Bolikowski 
- Slawomir Czerwinski 
- Bokna Kalinowska 
- Gabriela K s i m k  
- Knysztof Bohkowski (Ad Vocem) 
- Slawomir CzenviAski (Ad Vocem) 
- Bo&na Kalinowska (Ad Vocem) 
- Slawomir Osiwala 
- Knysztof Bonkowski (Ad Vocem) 
- Mariusz Rosinski 
- Artur Borkowski 
- Artur Borkowski 

Glosowano w sorawie: 
Autopoprawka- za$cznik uchwaly w sprawie przyjqcia do realizacji pmfilaktycznego programu 
polityki zdrowotnej na lata 20 19 - 202 1.  

Wvniki zlosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIC: 2, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA (13) 
Marek Bilinski, Krzysztof Bo*owski, Slawomir Czenvinski, Teresa Krzyczkowska, J6zef Lutomirski 
, Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz 
Rosinski, Wlodzimierz Skoikiewics Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
WSTRZYMUJQ SIF (2) 
Botena Kalinowska, Gabriela Ksiqkyk 

Glosowano w sorawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia do realizacji profilaktycznego programu polityki 
zdrowotnej na lata 2019 - 2021. 

Wvniki elosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 2, BRAK GLOSU: 0, MEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
a (13) 
Marek Bililiski, Krzysztof Bohkowski, Slawomir Czenvihski, Teresa Krzyczkowska, J6zef Lutomirski 
, Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw Knysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz 
Rosinski. Wlodzimierz SkoSkiewicz. Wieslaw Winnicki. Krzvsztof Zakolski 
wsTRZYMUq SIF (2) 
Botena Kalinowska, Gabriela K s i w k  



Uchwala n r  68/W2019 

9. Rozpatmnie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniecia poiyczki dlugoterminowej z 
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

10. Rozpatrzenie pmjektu uchwaly w sprawie zaciqgniqcia poiyczki dlugoterminowej z 
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniqcia poiyczki dlugoterminowej z 
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgnivia poiynki dlugoterminowej z 
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniefia poiyczki dlugoterminowej z 
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

Burmistrz Artur Borkowski poinformowal, t e  przedstawiane projekty uchwal sq kolejnym etapem 
urealnienia budietu, odniesienia siq do poszczeg6lnych inwestycji, przedsiqwziq6, kt6re zostaly 
w zapisach uchwaly budzetowej i WFP. Burmistrz powiedzial, te wzrost deficytu to gl6wnie 
podniesienie wskainika wydatk6w majqtkowych do blisko 20 mln. zl. Burmistrz powiedzial, ie chce 
realnie odnie4i siq do inwestycji, ktore byly jut w budtecie oraz te, kt6re za zgodq Rady zostanq 
wprowadzone. Burmistrz wyjaSni4 rbwniet, te w kkatdj inwestycji, liczymy na uzyskanie Srodktnv 
zewnqhmych, zioiyliSmy wnioski dotycqce ul. Arciechowskiej, kanalizacji przy ul. Jaiminowej, 
bqdziemy ubiegaC siq o dofinansowanie dla budowy dogi w Wierzbicy, zlo jliSmy wnioski na ul. 
K s i e q .  Burmistrz zapewnil, ze wszqdzie gdzie pojawi siq motliwoSC bqdzie nasze wystqpienie 
o dofinansowanie. 

Skarbnik Monika Ordak omowila jednoczeSnie pig6 projekt6w uchwal w sprawie zaciqgniqcia 
poiyczki dhgoterminowej z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony ~rodowiska i Gospodarki Wodnej 
w Warszawie na pokrycie deficytu budietu Miasta i Gminy Serock w zwiqzku z naszymi wydatkami 
inwestycyjnym. Planujemy zaciqgnqb poiyczkq w wysokoSci 100.000 zl na zadanie inwestycyjne pn. 
,,Poprawa efektywnoici energetycznej na terenie p i n y  Serock", planujemy zaciqgniqcie dmgiej 
potyczki w kwocie 250.000 zt w zwiqzku z wydatkiem inwestycyjnym pn. ,,Budowa kanalizacji 
sanitarnej Borowa G6ra - Stasi Las ul. Sloneczna i drogi wewnqhme dz. Nr 12514, 15412, 15417, 
trzecia potyczka w kwocie 1.000.000 zl dotyczy zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa kanalizacji 
sanitarnej Serock ul. Jdminowa", kolejna poiyczka w kwocie 150.000 na realizacjq zadania pn. 
,,Budowa kanalizacji sanitamej Serock ul. Stodka" w ramach zadania inwestycyjnego pn. ,,Rozbudowa 
kanalizacji sanitamej na terenie Serocka ...", ostatnia poiyczka w kwocie 400.000 zl na realizacjq 
zadania pn. ,,Budowa kanalizacji sanitarnej rejon Borowa G6ra - Dosin - Skubianka - Jachranka - 
Izbica, Dqbe" w ramach zadania inwestycyjnego pn. ,,Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej na 
terenie gminy Serock ..." We wszystkich potyczkach rok 2019 bqdzie rokiem karencji, splaty bqdq 
dokonywane od roku 2020. Pani Skarbnik wyjaSnila, te oprocentowanie tych potyczek w por6wnaniu 
z zacir)gniqciem dhgu w banku komercyjnym jest bardziej korzystne, poniewat jest duto nitsze bez 
naliczenia m a w  i wynosi w wysokoici 0,9 s.r.w. nie mniej nit 1,5% w stosunku rocznym. Ponadto 
gmina ma prawo ubiegaC siq o cqSciowe umorzenie poiyczki w wysokoici od 10% do 20% kwoty 
wnioskowanej poiyczki na warunkach obowiqzujqcych w programie, po uprzednim zloteniu wniosku 
o cqSciowe umorzenie. 

Przewodniczqcy Rady Mariusz Rosiriski poinformowal, i e  na posiedzeniu wsp6lnym Komisji projekty 
uchwal zostaly rozpatrzone i zaopiniowane pozytywnie. 

W dvskusii wzieli udzial: 
- Artur Borkowski 
- Monika Ordak 



- Krzysaof Bonkowski 
- Monika Ordak 

Glosowano w snrawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniqcia poiyczki dhgotenninowej z Wojewodzkiego 
Funduszu Ochrony ~rodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. (dot. zadania pn. ,,Poprawa 
efektywnoici energelycznej na terenie gminy Serock -w kwocie 100.000 zl) 

Wvniki glosowania 
TAK: 15, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
TAK (15) 
Marek Bilinski, Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czerwihski, Boiena Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw 
Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wtodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, 
Krzysztof Zakolski 

Uchwala n r  69/IX/2019 

Glosowano w snrawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniqcia po j c z k i  dhgotenninowej z Wojewodzkiego 
Funduszu Ochrony ~rodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. (pn. ,,Budowa kanalizacji 
sanitarnej Borowa G6ra - Stasi Las ul. Sloneczna i drogi wewnqtnne dz. Nr 125/4,154/2,154/7"- 
w kwocie 250.000 zl) 

Wvniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA (15) 
Marek Bilinski, Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, Boiena Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska, Gabriela K s i e k ,  Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw 
Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, 
Krzysaof Zakolski 
Uchwala n r  70AX12019 

Glosowano w sorawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniqcia poiyczki dlugoterminowej z Wojewodzkiego 
Funduszu Ochrony ~rodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. (dot. zadania pn. ,,Budowa 
kanalizacji sanitarnej Serock ul. Jaiminowa" w kwocie 1.000.000 zl) 

Wvniki glosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF, SIG: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA (15) 
Marek Bilinski, Krzysztof Bolikowski, Stawomir Czerwinski, Boiena Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska, Gabriela Ksiqik ,  Jozef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw 
Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimien. SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, 
Krzysztof Zakolski 

Uchwala n r  71lW2019 



Glosowano w sarawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniecia poiyczki dhgoterminowej z Wojew6dzkiego 
Funduszu Ochrony ~rodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. (dot. realizacji zadania pn. 
,,Budowa kanalizacji sanitarnej Serock ul. Slodka" w ramach zadania inwestycyjnego pn. 
,,Rozbudowa kanalizacji sanitarnej na terenie Seroc ka..." w kwocie 150.000 zL) 

Wvniki elosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUe SIF: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA115) . , 
Marek Bililiski, Krzysztof Bonkowski, Stawomir Czenvinski, Bozena Kalinowska, Teresa 
Krz~czkowska, Gabriela Ksiaiyk, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw 
~ r & s a o f  ~ie lach,  Aneta ~ogucka ,  Mariusz Rosiliski, ~ todzimierz  Skoikiewicz, Wieslaw Winnicki, 
Krzysztof Zakolski 

Uchwala n r  72W2019 

Glosowano w sarawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zaciqgniecia poqczki dhgoterminowej z Wojew6dzkiego 
Funduszu Ochrony ~rodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. (dot. realizacji zadania pn. 
,,Budowa kanalizacji sanitarnej rejon Borowa G6ra - Dosin - Skubianka - Jachranka - Izbica, 
Dqbe" w ramach zadania inwestycyjnego pn. ,,Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej na terenie 
gminy Serock..." w kwocie 400.000 21.) 

Wvniki elosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIF: 0, BRAK GLOSU: 0, NLEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA115) 
~ a r e k  ~ i l i h k i ,  Krzysaof Bo"kowski, Slawornir Czerwiliski, Boiena Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska, Gabriela Ksiaiyk, Jozcf Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw 
~rzysztof  ~ie lach,  Aneta ~ogucka,  Mariusz Rosiliski, ~ lodz imierz  Skoikiewicz, Wieslaw Winnicki, 
Krzysztof Zakolski 

Uchwala n r  73/IX/2019 

14. Rozpatnenie projektu uchwaly w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz okreilenia 
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Projekt uchwaiy przedstawila Skarbnik Miasta i Gminy Serock Pani Monika Ordak. Pani Skarbnik 
poinformowata, ze Miasto i Gmina Serock planuje wyemitowak obligacje komunalne w kwocie 
10.700.000 zl. Celem emisji obligacji jest sfinansowanie planowanego deficytu budzetu Miasta 
i Gminy Serock w 2019r. w nviqzku z wydatkami majqtkowymi w kwocie 8.200.000 zl oraz splate 
w 201 9r. wczeSniej zaciqgnietych zobowiqzan z tytuh emisji papier6w wartoSciowych oraz 
zaciqgnietych poiyczek i kredyt6w w kwocie 2.500.000 zl. Emisja obligacji nasQpi do 28 czenvca 
2019r. O~rocentowanie oblieacii nalicza sie od wartoici nominalnei i h a c a  w okresach " - - .. 
p6trocznych liczonych od daty emisji, z zastrzeieniem ze pienuszy okres odsetkowy moze tnvaC 
maksvmalnie dwanaicie miesiwy. Oprocentowanie obligacii bedzie zmienne, r6wne stawce WIBOR . .  . 
6M, istalonej na dwa dni robocze przed rozpoczeciem okresu odsetkowego, powiekszonej o ma* dla 
inwestor6w. Wydatki zwiqzane z przeprowadzeniem emisji zostanq pokryte z dochod6w wlasnych 
Miasta i Gminy Serock. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowal, ie na posiedzeniu wspolnym Komisji projekt 
uchwaiy zostat rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 



Glosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz okreSlenia zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu. 

Wvniki elosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIQ: 0, BRAK GtOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA (1 5) 
Marek Bilinski, Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czenvinski, Boiena Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw 
Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wtodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, 
Krzysztof Zakolski 

Uchwata n r  74lW2019 

15. Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
i Gminy Serock na lata 2019-2028. 
16. Rozpatnenie projektu uchwaty w sprawie wprowadzenia zmian w budiecie Miasta i Gminy 
Serock w 2019 roku. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowal, ze na posiedzeniu wsp6lnym Komisji projekty 
uchwal zostaly zaopiniowane pozytywnie. 

Projekty uchwal przedstawila Pani Monika Ordak Skarbnik Miasta i Gminy Serock. Poinformowala o 
zwiqkszeniu dochod6w o kwotq ponad 200 tys. zl oraz zwiqkszeniu wydatkow o kwotq 3 mln. 1 SO 
tys. zl. Pani Skarbnik przedstawila najwainiejsze ir6dla zmian. W zwigzku z wprowadzonymi 
zmianami deficyt zwiqkszy siq o kwotq 2.mln 940 tys. zl. 

W dvskusii wzieli udzial: 
- Monika Ordak 
- Krzysztof Bolikowski 
- Monika Ordak 
- Stawomir Osiwala 

Glosowano w sorawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Serock na lata 2019-2028. 

Wvniki elosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJF SIF: 0, BRAK GtOSU: 0, NLEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA (15) 
Marek Bililiski, Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czenviliski, Botetia Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska Gabriela Ksiqiyk, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw 
Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiliski, Wtodzimierz SkoSkiewicz, Wiestaw Winnicki, 
Krzysztof Zakolski 

Uchwala n r  75M2019  

Glosowano w sorawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia zlnian w budzecie Miasta i Gminy Serock w 



2019 roku. 

Wvniki elosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIF: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA (1 5) 
Marek Bilitiski, Krzysztof Bonkowski, Slawomir Czenvihski, Boiena Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska, Gabriela Ksieyk, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Slawomir Osiwala, Jaroslaw 
Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wlodzimierz Skoikiewicz, Wiesiaw Winnicki, 
Krzysztof Zakolski 

Uchwala nr 7 6 W 2 0 1 9  

17. Rozpatrzenie projektu uchwaty w sprawie nabycia dzialek n r  21/40,22/12,21/23 i 2212 z 
obrqbu 03 w Serocku. 

Projekt uchwaly przedstawil Kierownik Referatu GP Jakub Szymahski. Do Urzqdu wplynql wniosek 
wspdwlaScicieli o nieodplatne przejqcie na rzecz gminy dzialek nr 21/40 o pow. 0,0572 ha, 22/12 o 
pow. 0,0568 ha, 21123 o pow. 0,0964 ha i 2212 o pow. 0,091 7 ha, pdoionych w obrqbie 03 w Serocku, 
stanowiqcych drogq dojazdowq do kilkunastu dzialek zabudowanych budynkami mieszkalnyrni, ul. 
Spokojnq. Ulica Spokojna jest drogq wewnqtrznq, stanowiqcq poiqczenie komunikacyjne porniqdzy 
drogami gminnymi ul. Puhskq i ul. Traugutta. Przedmiotowa droga utworzona jest z dzialek 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowal, i e  na posiedzeniu wsp6lnyrn Komisji projekty 
uchwal zostaly zaopiniowane pozytywnie. 

Glosowano w sorawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nabycia dzialek nr 21/40,22/12,21/23 i 2212 z obrqbu 03 w 
Serocku. 

Wvniki elosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJC SIF: I, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wvniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Biliriski, Krzysaof Bonkowski, Slawomir Czerwinski, Boiena Kalinowska, Gabriela Ks imk,  
J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Stawomir Osiwala, Jaroslaw Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, 
Mariusz Rosinski, Wlodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
WSTRZYMUq SIC (1) 
Teresa Krzyczkowska 

Uchwala n r  77/IX/2019 

18. Rozpatrzenie projektu uchwaty zmieniajqcego uchwale w sprawie rodzaj6w Swiadczei oraz 
warunk6w i sposobu ich przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 
korzystajr)cych z opieki zdrowotnej. 
Projekt uchwaty przedstawila Dyrektor ZOSiP Alicja Melion i poinformowala, z?e w oparciu o ustawq 
Karta Nauczyciela, wystqpuje potrzeba doprecyzowania zapis6w uchwaty w zakresie os6b 
uprawnionych do pomocy zdrowotnej i zlooienia wniosku. 

Przewodniczqcy Rady Mariusz Rosinski poinformowal, i e  na posiedzeniu wspolnym Komisji projekty 
uchwal zostaly zaopiniowane pozytywnie. 



W dyskusii wzieli udzial: 
- Alicja Melion 
- Krzysztof Bonkowski 

Glosowano w sorawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajqcego uchwal~ w sprawie rodzajbw Swiadczen oraz 
warunkow i sposobu ich przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystajqcych z 
opieki zdrowotnej. 

Wvniki glosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE; SIE;: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marek Bilinski, Krzysztof Bonkowski, Skawomir Czenvinski, Boiena Kalinowska, Teresa 
Krzyczkowska, Gabriela Ksiqiyk, J6zef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Jarostaw Krzysztof Pielach, 
Aneta Rogucka, Mariusz Rosinski, Wtodzimierz SkoSkiewicz, Wieslaw Winnicki, Krzysztof Zakolski 
WSTRZYMUJE; SIE; (1) 
Stawomir Osiwafa 

Uehwala nr 7 8 m 2 0 1 9  

(punkt zdjqto z porzqdku obrad) 

20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz Artur Borkowski odpowiadajqc na zapytanie radnego W. SkoSkiewicza poinformowal, ze 
nagrania przetrzymywane sq 2 tygodnie. Burmistrz poinformowak, i e  pewne ruchy wobec pracownika 
zostaiy wykonane. 

21. Sprawy r6ine. 

W punkcie s p r a y  ririne radni oraz przedstawiciele jednostek pomocniczych zglosili bie3ce 
problemy. 

W dyskusii wzieli udzial: 
- Jbzef Lutomirski 
- Mariusz Kusiak 
- Actur Borkowski 
- Slawomir Osiwala 
- Krzysztof Bonkowski 
- Artur Borkowski 
- Wieslaw Winnicki 
- Artur Borkowski 
- Marek Bqbolski 
- Marek Bqbolski 
- Marek Bilihski 
- Agnieszka Oktaba 
- A m r  Borkowski 
- Jolanta Paszko 



- Boguslawa iaczkiewicz 
- Artur Borkowski 

22. Zamkniecie sesji. 

Przewodnicqcy Rady Mariusz Rosinski Stwierdzil wyczerpanie porqdku obrad, podziqkowal 
wszystkim za udziat i zamknql IX sesje Rady Miejskiej w Serocku. 

Przewodnicqcy 

Prsygotowata: Paulina KO 


